

Amazing 台湾
TAIWAN

6D4N
台中/ 台北
(丽宝探索乐园 + 搭乘摩天轮体验) 新春团
TAICHUNG/ TAIPEI
(LIHPAO DISCOVERY WORLD WITH
FERRIS WHEEL EXPERIENCE) NEW YEAR TOUR

Tour Code: WMY

 **Golden**
Destinations



Taiwan
台湾



LOHAS Park (Cherry Blossom)
乐活公园 (赏樱花)



Taipei 101
台北 101



Shifen Old Street
- Sky Lantern
十分老街-放天灯

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



LIHPAO Discovery World
丽宝探索乐园



Xia Hai City God Temple
霞海城隍廟



National Revolutionary Martyrs' Shrine
忠烈祠



Tamsui Fort San Domingo
淡水紅毛城



SCHEDULE

D1

DEPARTURE ✈️ TAOYUAN TAICHUNG (MOB/D)

- ✓ Gaomei Wetlands
- ✓ Taichung Mitsui OUTLET PARK

D2

TAICHUNG 🚗 TAIPEI (B/-/D)

- ✓ LIHPAO Discovery World + Ferris Wheel Experience (Include Entrance ticket)
- ✓ Dadaocheng Dihua Street
- ✓ Xia Hai City God Temple
- ✓ Taipei 101 Shopping Center (Obeservation Own Expenses)

D3

TAIPEI (B/-/D)

- ✓ National Revolutionary Martyrs' Shrine
- ✓ Tamsui Old Street
- ✓ Tamsui Fort San Domingo + Tamsui Customs Officers' Residence
- ✓ Danjiang Bridge

D4

TAIPEI (B/-/D)

- ✓ Shifen Old Street - Sky Lantern (4 pax per lantern)
- ✓ Jingtong Railway Station
- ✓ LOHAS Park (Cherry Blossom)

D5

TAIPEI ✈️ DEPARTURE (B/-/-)

- ✓ Free & Easy, then depart to Airport

D6

ARRIVAL (MOB)

SHOPPING STOP

- ✓ Tea House
- ✓ Aboriginal Local Products
- ✓ Pi Xiu Tianlu Museum
- ✓ Souvenir Shop

Special Cuisine:

- ✓ 4 Breakfast / 4 Dinner
- ★ Chien-Yen Hot Pot
- ★ Taiwanese Cuisine
- ★ Seafood Cuisine
- ★ Mongolian BBQ Buffet



TOURIST ATTRACTIONS:

TAICHUNG

- ◆ **LIHPAO Discovery World (Include Entrance ticket)** - This park boasts numerous amusement facilities such as bumper cars, Ferris wheels, Sunshine Tango, Organ Magician, whitewater rafting, mining roller coasters, adventure tigers, mermaid wooden boats, Luna and Pirates, crown swings, spin flutes, little snails, carousel rides, time travel, flying elephants in the blue sky, frog jumps, garden boats, rescuing the center of the earth, space flying heroes, supersonic spins, galaxy whirlwinds, dimensional storms, and black hole cruises. Among them, the most famous is the "Rescue from the Center of the Earth," the world's only 4G-force roller coaster with a suspended track, guaranteed to make you scream with its plunging and spinning sensations!

TAIPEI

- ◆ **Dadaocheng Dihua Street** - From the fascinating Baroque decoration of the humble Hoklo style shop, it forms the main feature today. After the recovery, Dihua Street continued to be the center of wholesalers of North and South goods, Chinese medicine and cloth. And since the end of Qing Dynasty, it is the core of the "Da Dao Commercial District" with maintained of ancient style but active commercial activities make it the most historic old street in the city.
- ◆ **Tamsui Fort San Domingo** - A historic fortress with over 300 years of history, Fort San Domingo is one of Tamsui's most famous landmarks. Originally built by the Spanish in 1629, it remained under foreign control until 1980 (ROC Year 69). Overlooking the Tamsui River, the fort offers stunning views and is known for the famous "Sunset over Tamsui," one of Tamsui's Eight Scenic Views.
- ◆ **Tamsui Old Street** - Do not misses out the chance to fulfil your taste buds! Taiwanese snacks which you might want to give it a try such as fish ball soup, oily bean curd (Ag Gei), iron egg, etc. You can also enjoy the centennial history of the old town.
- ◆ **Taipei 101 Shopping Mall** - Taipei 101 is the tallest building in the world, with a mega five-story shopping mall and occupying seven floors of the Financial Centre is the Taiwan stock exchange. You can also take the quick lift to 89th floor observatory (by own expenses).
- ◆ **Jingtong Railway Station** - Located beside the old street, this Japanese-style wooden railway station is filled with nostalgic charm. Designated as a historic monument in 2003, it once served as an important facility for transporting coal. Today, it is a popular filming location for advertisements and movies, attracting both local and international visitors who come to admire its heritage and take photographs.
- ◆ **LOHAS Park (Cherry Blossom)** - Home to more than 2,000 cherry blossom trees stretching over 3 kilometers, the park features varieties such as Taiwan cherry, Wushe cherry, Kawazu cherry, Showa cherry, Yaezakura, and Yoshino cherry. Blooming in succession during February and March each year, it has been a popular attraction since 2014.



Hotel or similar (4 NIGHTS)

- ✓ Taichung - GOGO Hotel Fengchia / CU Hotel / Fushin Hotel or similar class
- ✓ Taipei Aloft Beitou Hotel or similar class

x1 Night
x3 Nights



Gaomei Wetlands
高美湿地



Jingtong Railway Station
菁桐木造车站



Dadaocheng Dihua Street
大稻埕迪化街商圈



精简行程

第一天 启程 ✈️ 桃园 🚗 台中 (机上用餐/晚)

- ✓ 高美湿地
- ✓ 台中港三井 OUTLET MALL

第二天 台中 🚗 台北 (早/-/晚)

- ✓ 丽宝探索乐园 (含门票)
+ 搭乘摩天轮体验
- ✓ 大稻埕迪化街商圈
- ✓ 霞海城隍庙
- ✓ 台北 101 购物中心 (观景台自费)

第三天 台北 (早/-/晚)

- ✓ 忠烈祠
- ✓ 淡水老街
- ✓ 淡水红毛城 + 小白宫
- ✓ 淡江大桥

第四天 台北 (早/-/晚)

- ✓ 十分老街放天灯 (4人1盏)
- ✓ 菁桐木造车站
- ✓ 乐活公园 (赏樱花)

第五天 台北 ✈️ 回程 (早/-/-)

- ✓ 自由活动, 前往机场

第六天 抵达 (机上用餐)

观光景点:

台中

- ◆ **丽宝探索乐园 (含门票)** - 拥有许多游乐设施, 例如碰碰车、摩天轮、阳光探戈、风琴魔法师、激流泛舟、采矿飞车、探险虎克、人鱼木舟、露娜与海盗、皇冠秋千、转转笛诺、小蜗牛、旋转木马、时光旅行、飞象蓝天、青蛙跳、花园小舟、抢救地心、时空飞侠、音速回旋、银河旋风、异次元风暴以及黑洞迷航。其中最著名的为抢救地心, 4G 力的全球唯一断轨云霄列车, 俯冲力和旋转度绝对让您惊声尖叫!

台北

- ◆ **大稻埕迪化街商圈** - 从朴实的闽南式店铺繁复华美的巴洛克式装饰, 形成了今天的主要面貌。光复后「迪化街」持续作南北货、中药和布匹批发商集中地, 而且从清末至今, 都是“大稻埕商圈”的核心, 一直保持旧日的风貌和活跃的商业活动是台北市现存最完整也最具历史意义的老街。
- ◆ **淡水红毛城** - 有三百多年历史的红毛城可说是淡水最耀眼的古迹建筑。1629 年西班牙人侵略淡水, 为巩固其在北台湾的殖民事业, 遂在此建「圣多明哥城」为基地。红毛城一直到民国 69 年才收回接管。由此俯视淡水河, 形势险要, 「戌台夕照」素为淡水八景之一, 集古迹与胜景于一处。
- ◆ **淡水老街** - 可以品尝美味的阿婆铁蛋、阿给、淡水鱼丸等都是不可错过的地道美食, 还可以欣赏百年历史的老镇。
- ◆ **台北 101 购物中心** - 里面有豪华高级大型购物中心, 游客可自费搭全世界快速电梯抵达 89 楼欣赏台北景观。
- ◆ **菁桐木造车站** - 紧邻老街的日式木造菁桐车站, 散发着浓浓怀旧的气息, 这座在 2003 年被列为古迹的车站, 过去是运送煤矿的重要设施, 不仅成为广告、电影的拍摄地, 更是引来许多国内外的旅人前来拍照留念。
- ◆ **乐活公园 (赏樱花)** - 植有寒樱、雾社樱、绯寒樱、昭和樱、八重樱、吉野樱等品种樱花 2 千余株长达三公里, 依时序于每年二、三月间先后绽放, 自 2014 年起为热门景点。



酒店住宿 (4 晚)

- ✓ 台中-GOGO 逢甲馆 / 西悠巢旅 / 富信大饭店 或 同级 x1 晚
- ✓ 台北-北投 ALOFT 雅乐轩酒店 或 同级 x3 晚

购物店

- ✓ 茶艺馆
- ✓ 山地特产中心
- ✓ 貔貅展示中心
- ✓ 伴手礼专卖店

风味餐:

- ✓ 4 早餐 / 4 晚餐
- ★ 千叶火锅吃到饱
- ★ 台式料理
- ★ 海鲜料理
- ★ 蒙古烤肉任食



General Information

· 台湾 TAIWAN ·



货币 Currency 	New Taiwan Dollar - TWD 新台币 - TWD	信用卡 Credit Card 	* Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used. * 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度
货币兑换率 Exchange Rate 	100 TWD = MYR 14 100 新台币 = 马币 14 *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*	拨号代码 Dial Code 	Taiwan : +886 台湾 : +886
电压 Voltage 	Voltage - 110 V 电压 - 110伏特	插座 Power Socket 	Type A / 类型 - 2 flat blade pin / 两脚扁型插头 Type C / 类型 - 2 round pin / 两个圆脚插头 Type I / 类型 - 3 Oblique flat blade pin "V-Shape" / 八字扁型脚 + 接地孔
时差 Time Different 	Taiwan - No time different with Malaysia 台湾时间与马来西亚时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kg and a hand carry bag not more than 7kg 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过20公斤
气候 Weather 	☐ Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 19°C - 27°C ☐ Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 20°C - 32°C ☐ Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 30°C - 15°C ☐ Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 23°C - 12°C *Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*		
飞机型号 Aircraft Type 	 A330		

Departure Date: 出发日期:	Flight : 航班行程:
Tour Fare: 团费:	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:
Tipping: 小费:	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:
Visa: 签证:	Travel Insurance: 旅行保险:
	TOTAL : 总数:



Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
 (230643-X) KPK/LN:2441

GD Partner: